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ZAPISNIK SA ELEKTRONSKE SJEDNICE  

UPRAVNOG ODBORA 

 

Dana 18.06.2018. godine, sazvana je elektronska sjednica Upravnog odbora nevladinog udruženja 

„Mreža za afirmaciju radioamaterskog pokreta“ koju je sazvao Predsjednik Upravnog odbora 

Tomašević Marko. 

U skladu sa članom 1. Poslovnika o održavanju elektronske sjednice, poziv za učešće na elektronskoj 

sjednici upućen je svim članovima Upravnog odbora kao i predsjedniku Nadzrnog odbora, te kako je u 

propisanom roku pristigla saglasnost svih pozvanih učesnika, konstatovano je da su ispunjene sve 

pretpostavke za održavanje ovakve sjednice Upravnog odbora. 

Kako nije bilo prijedloga za dopunu dnevnog reda, predložene tačke dnevnog reda su uz adekvatno 

obrazloženje stavljene su na glasanje i to: 

1. Imenovanje YOTA koordinatora 

2. Imenovanje DXing koordinatora 

3. Autorizovanje Vulić Luke za obavljanje poslova administriranja zvanične Internet i Facebook 

stranice MARP-a 

4. Autorizovanje Đorđević Dragana za obavljanje poslova administriranja zvanične Internet 

stranice MARP-a 

5. Autorizovanje Boce Ranka za obavljanje poslova administriranja zvanične Facebook stranice 

MARP-a 

6. Formiranje Radne grupe za Pravilnik o radioamaterskim komunikacijama i pregovore sa 

Agencijom EKIP po pitanju usvajanja istog 

7. Formiranje Radne grupe za donošenje Pravilnika o članarinama MARP-a 

8. Formiranje Radne grupe za komunikacije u hitnim situacijama – Radio mreža za opasnost  

Nakon što su svi članovi Upravnog odbora glasali, uz kraće komentare Grebović Željka, Boca Ranka i 

Tomašević Marka, konstatovano je da su sve tačke dnevnog reda jednoglasno usvojene i Upravni 

odbor je na osnovu toga donio sljedeće Odluke: 

- 01-2106/18   Imenovanje YOTA koordinatora 

- 02-2106/18   Imenovanje DXing koordinatora 

- 03-2106/18   Autorizovanje Vulić Luke 

- 04-2106/18   Autorizovanje Đorđević Dragana 

- 05-2106/18   Autorizovanje Boce Ranka 

- 06-2106/18   Formiranje Radne grupe za Pravilnik o radioamaterskim komunikacijama 

- 07-2106/18   Formiranje Radne grupe za donošenje Pravilnika o članarinama 

- 08-2106/18   Formiranje Radne grupe „Radio mreža za opasnost Crne Gore“ RMZO 



Prije zaključivanja 1. sjednice, Predsjednik Upravnog odbora se još jednom zahvalio svima na učešću u 

radu. 

Sjednica Upravnog odbora koja je započela 18.06.2018. godine zaključena je 21.06.2018. godine, a u 

prilogu Zapisnika prilaže se prepiska elektronske pošte sa ove sjednice kako je i propisano članom 3. 

Poslovnika o održavanju elektronske sjednice. 

 

 

 

 

 

Predsjednik Upravnog odbora 

Tomašević Marko 

 

M.P.   _____________________ 



MARP: 1. sjednica Upravnog odbora 
20 messages

MARP NVO <info@marp.org.me> 18 June 2018 at 17:49
To: Marko Tomasevic <marko@tomasevic.me>, Andrija Radman, 4O3A Signature <4o3a.ranko@gmail.com>, Zeljko
Grebovic 4O3Z <1adc@t-com.me>, "Jurica A. Zarkovic" <juricaz@t-com.me>, Marko Sekulovic
<marko.sekulovic.cg@gmail.com>, Luka Vulić <llvulic@gmail.com>, Đurica Krnić <djurokrnic@gmail.com>

Poštovane kolege,
 
U skladu sa članom 31. i 32. Statuta NVO Mreža za afirmaciju radioamaterskog pokreta, a u skladu sa važećim
Poslovnikom, sazivam elektronsku sjednicu Upravnog odbora sa predloženim tačkama dnevnog reda i to:
 
1. Imenovanje YOTA koordinatora (Vulić Luka 4O9KOM)
2. Imenovanje DXing koordinatora (Đorđević Dragan 4O4A)
3. Autorizovanje Vulić Luke za obavljanje poslova administriranja zvaične internet i Facebook stranice MARP-a
4 Autorizovanje Đorđević Dragana za obavljanje poslova administriranja zvanične internet stranice MARP-a
5. Autorizovanje Boce Ranka za obavljanje poslova administriranja zvanične Facebook stranice MARP-a
6. Formiranje Radne grupe za Pravilnik o radioamaterskim komunikacijama i pregovore sa Agencijom za elektronske
komunikacije i poštansku djelatnost po pitanju usvajanja istog
7. Formiranje Radne grupe za donošenje Pravilnika o članarinama MARP-a
8. Formiranje Radne grupe za komunikacije u hitnim situacijama - Radio mreža za opasnost (RMZO)
 
Poziv za učešće u ovoj sjednici dostavljen je svim članovima Upravnog odbora, a u skladu sa članom 31. stav 2.
Statuta poziv je upućen i predsjedniku Nadzornog odbora Krnić Đurici.
 
Na osnovu člana 1. stav 2. Poslovnika o održavanju elektronske sjednice, pozivam vas da potvrdite svoje učešće u
ovoj sjednici i eventualno predložite dopunu predloženog dnevnog reda.
Takođe, ukoliko bilo ko želi da izrazi protivljenje održavanju ove elektronske sjednice, molim da se izjasni na osnovu
člana 2. stav 1. Poslovnika uz obrazloženje neslaganja u roku od 24 časa kako je to i propisano. 
 
Srdačan pozdrav,
Tomašević Marko
Predsjednik UO MARP-a

Andrija Radman 18 June 2018 at 17:53
To: MARP NVO <info@marp.org.me>
Cc: Marko Tomasevic <marko@tomasevic.me>, 4O3A Signature <4o3a.ranko@gmail.com>, Zeljko Grebovic 4O3Z
<1adc@t-com.me>, "Jurica A. Zarkovic" <juricaz@t-com.me>, Marko Sekulovic <marko.sekulovic.cg@gmail.com>, Luka
Vulić <llvulic@gmail.com>, Đuro Krnjić <djurokrnic@gmail.com>

Potvrđujem učešće u radu I elektronske sjednice Upravnog odbora, saglasan sam sa predloženim dnevnim redom.
 
‘73
Andrija 
[Quoted text hidden]

Luka Vulić <llvulic@gmail.com> 18 June 2018 at 17:55
To: Andrija Radman
Cc: MARP NVO <info@marp.org.me>, marko@tomasevic.me, 4O3A Signature <4o3a.ranko@gmail.com>, Zeljko
Grebovic 4O3Z <1adc@t-com.me>, "Jurica A. Zarkovic" <juricaz@t-com.me>, Marko Sekulovic
<marko.sekulovic.cg@gmail.com>, Đuro Krnjić <djurokrnic@gmail.com>

Kolege, 
 
Potvrđujem učešće u radu I elektronske sjednice Upravnog odbora i saglasan sam sa predloženim dnevnim redom.
 
Srdačan pozdrav, 
 
Luka Vulić
4O9KOM 



[Quoted text hidden]

Zeljko Grebovic (4O3Z) <1adc@t-com.me> 18 June 2018 at 19:05
To: MARP NVO <info@marp.org.me>, Marko Tomasevic <marko@tomasevic.me>, Andrija Radman, 4O3A Signature
<4o3a.ranko@gmail.com>, "Jurica A. Zarkovic" <juricaz@t-com.me>, Marko Sekulovic
<marko.sekulovic.cg@gmail.com>, Luka Vulić <llvulic@gmail.com>, Đurica Krnić <djurokrnic@gmail.com>

Prisutan, saglasan..
 
4O3Z

4O3A Signature <4o3a.ranko@gmail.com> 18 June 2018 at 19:57
To: Luka Vulić <llvulic@gmail.com>
Cc: Andrija Radman, info@marp.org.me, marko@tomasevic.me, Zeljko Grebovic 4O3Z <1adc@t-com.me>, "Jurica A.
Zarkovic" <juricaz@t-com.me>, Marko Sekulovic <marko.sekulovic.cg@gmail.com>, Đuro Krnjić <djurokrnic@gmail.com>

Drage kolege, potvrdjujem i saglasan 
[Quoted text hidden]

Đede Đuro <djurokrnic@gmail.com> 18 June 2018 at 21:24
To: 4O3A Signature <4o3a.ranko@gmail.com>
Cc: Luka Vulić <llvulic@gmail.com>, Andrija Radman, MARP NVO <info@marp.org.me>, Marko Tomašević
<marko@tomasevic.me>, Zeljko Grebovic 4O3Z <1adc@t-com.me>, "Jurica A. Zarkovic" <juricaz@t-com.me>, Marko
Sekulovic <marko.sekulovic.cg@gmail.com>

POTVRĐUJEM! SAGLASAN!
 
[Quoted text hidden]

Jurica A. Žarković <juricaz@t-com.me> 19 June 2018 at 14:21
To: MARP NVO <info@marp.org.me>, Marko Tomasevic <marko@tomasevic.me>, Andrija Radman, 4O3A Signature
<4o3a.ranko@gmail.com>, Zeljko Grebovic 4O3Z <1adc@t-com.me>, Marko Sekulovic
<marko.sekulovic.cg@gmail.com>, Luka Vulić <llvulic@gmail.com>, Đurica Krnić <djurokrnic@gmail.com>

Prihvatam dnevni red 
 
Sent from my Huawei Mobile
[Quoted text hidden]

Marko 4O9VIP <marko.sekulovic.cg@gmail.com> 19 June 2018 at 16:47
To: "Jurica A. Žarković" <juricaz@t-com.me>
Cc: MARP NVO <info@marp.org.me>, Marko Tomasevic <marko@tomasevic.me>, Andrija Radman, 4O3A Signature
<4o3a.ranko@gmail.com>, Zeljko Grebovic 4O3Z <1adc@t-com.me>, Luka Vulić <llvulic@gmail.com>, Đurica Krnić
<djurokrnic@gmail.com>

Slazem se, podrzavam sve aktivnosti !
 
[Quoted text hidden]

MARP NVO <info@marp.org.me> 20 June 2018 at 00:08
To: Andrija Radman, Ranko Boca <4o3a.ranko@gmail.com>, Zeljko Grebovic 4O3Z <1adc@t-com.me>, "Jurica A.
Zarkovic" <juricaz@t-com.me>, Marko Sekulovic <marko.sekulovic.cg@gmail.com>, Luka Vulić <llvulic@gmail.com>,
Đurica Krnić <djurokrnic@gmail.com>, Marko Tomasevic <marko@tomasevic.me>

Poštovane kolege,
 
Konstatujem da su se svi članovi Upravnog odbora prijavili za učešće na ovoj elektronskoj sjednici, da je učešće
potvrdio i predsjednik Nadzornog odbora, te da su ispunjeni svi preduslovi da se ona i održi.
 
Kako nije bilo protivljenja, a ni drugih prijedloga, konstatujem da je usvojen dnevni red po kojem ćemo raditi i u
nastavku vam dostavljam detaljne opise na osnovu kojih treba da donesemo odgovarajuće Odluke. 
 
 



1. Imenovanje YOTA koordinatora
YOTA program koji se već duži niz godina odvija pod pokroviteljstvom IARU-a snažno je podržan od strane MARP-a
kroz aktivnu podršku prije svega YOTA YCP programa a potom i kroz ostale aktivnosti u koje imamo priliku da
uključimo nove i prije svega mlade radioamatere.
Funkciju dosadašnjeg YOTA koordinatora sam obavljao ja, te imajući u vidu moje imenovanje za Predsjednika
MARP-a, kao i činjenicu da više ne spadam u YOTA kategoriju (do 26 godina), još ranije sam izneo prijedlog da to u
narednom periodu bude Vulić Luka 4O9KOM.
Kako se radi o mladom kolegi koji je upravo svojim aktivnim učešćem i zaslužio povjerenje Skupštine MARP-a da
bude deo Upravnog odbora, smatram da je on ujedno i idealno rješenje za poziciju YOTA koordinatora. Mlad, pun
energije, jasnog stava, sa velikim potencijalom, posebno kada je riječ o radiogoniometriji koja je zapravo veoma
popularnih radioamaterska disciplina upravo kod mlađe populacije novih radioamatera.
Osnovni zadaci YOTA koordinatora su praćenje međunarodnih i domaćih dešavanja koji kao primarni cilj imaju
angažovanje mladih radioamatera, te da o mogućnostima za učestvovanje u takvim aktivnostima redovno
obavještava i uključuje što veći broj radioamatera koji spadaju u YOTA kategoriju. Takođe, YOTA koordinator je time i
saradnik MARP IARU Liaisona kada su u pitanju YOTA aktivnosti koje sprovodi IARU.
Kako je i definisano novim Statutom, imenovanje koordinatora vrši Upravni odbor na period od 4 godine, pa je po
ovom pitanju potrebno da se izjasnimo i donesemo odluku.
 
2. Imenovanje DXing koordinatora
Sa ciljem da se što veći broj domaćih radioamatera motiviše u daljem radu i ostvarivanju udaljenih veza, Đorđević
Dragan 4O4A se ponudio da vrši funkciju DXing koordinatora i na taj način crnogorskim radioamaterima učini lakše
dostupnim sve informacije i prilike koje se pružaju kada je u pitanju DXing.
Ostvarivanje funkcije DXing koordinatora obavljalo bi se prije svega kroz redovno objavljivanje adekvatnog sadržaja
na zvaničnoj internet stranici MARP-a u posebnoj sekciji posvećenoj ovoj temi, kao i kroz direktnu komunikaciju sa
radioamaterima koji se interesuju za ove radioamaterske aktivnosti.
Kako je i definisano novim Statutom, imenovanje koordinatora vrši Upravni odbor na period od 4 godine, pa je po
ovom pitanju potrebno da se izjasnimo i donesemo odluku.
 
3. Autorizovanje Vulić Luke za obavljanje poslova administriranja zvanične
internet i Facebook stranice MARP-a
Imajući u vidu da je za obavljanje funcije YOTA koordinatora potreban pristup i mogućnost objavljivanja sadržaja na
zvaničnoj internet i Facebook stranici MARP-a, kao i imajući u vidu izraženu želju da pomogne administriranje
sadržaja ovih medija, u skladu sa članom 36. stav 2. Statuta, predlažem davanje autorizacije Vulić Luki 4O9KOM za
administriranje zvanične internet i Facebook stranice MARP-a, za koju je potrebna saglasnost Upravnog odbora.
 
4. Autorizovanje Đorđević Dragana za obavljanje poslova administriranja
zvanične internet stranice MARP-a   
Imajući u vidu da je za obavljanje funkcije DXing koodrinatora, ukoliko taj prijednog bude usvojen, potreban pristup i
mogućnost objavljivanja sadržaja na zvaničnoj internet stranici MARP-a, kroz specijalnu DXing kategoriju, u skladu sa
članom 36. stav 2. Statuta, predlažem davanje autorizacije Đorđević Draganu 4O4A za administriranje zvanične
internet stranice MARP-a, za koju je potrebna saglasnost Upravnog odbora.
 
5. Autorizovanje Boce Ranka za obavljanje poslova administriranja zvanične
Facebook stranice MARP-a   
Imajući u vidu funkciju MARP IARU Liaisona te dosadašnje angažovanje na administriranju sadržaja zvanične
Facebook stranice MARP-a, u skladu sa članom 36. stav 2. Statuta, predlažem davanje autorizacije Boci Ranku
4O3A kako bi privilegije koje već ima dodijeljene bile u skladu sa Statutom, i za koje je potrebna saglasnot Upravnog
odbora.
 
6. Formiranje Radne grupe za Pravilnik o radioamaterskim komunikacijama i
pregovore sa Agencijom EKIP po pitanju usvajanja istog 
Kao što većina vas zna, Agencija je prije par mjeseci pokrenula postupak izmjene Pravilnika o radioamaterskim
komunikacijama i u sklopu tog procesa MARP je dao svoj zvanični prijedlog ispred radio-klubova koje zastupa.
Kako nas u budućnosti očekuje proces "javnih konsultacija" kako je i predviđeno Zakonom o elektronskim
komunikacijama, u sklopu kojeg će se razmatrati konačni prijedlog Agencije vezano za Pravilnik o radioamaterskim
komunikacijama, i na koji će moći da se uloži prigovor ili dodatni prijedlozi, predlažem formiranje Radne grupe unutar
MARP-a koju će da čine prije svega svi oni koji su učestvovali u pisanju prijedloga kao i predstavnici klubova koji su
dali podršku takvom prijedlogu.
Za početak, predlažem da Radnu grupu čine:
1. Tomašević Marko - kao Predsjednik MARP-a
2. Boca Ranko - kao IARU Liaison i predstavnik Sky Contest Club-a
3. Đorđević Dragan - kao prethodni Predsjednik MARP-a u čijem mandatu je ovaj proces i započet i koji je od
početka uključen u isti.
4. Radman Andrija - kao Predsjednik RK "Herceg Novi"
5. Dragović Goran - kao Predsjednik RK "Volujica" iz Bara



U radu ove Radne grupe treba da imaju mogućnost učestvovanja svi ostali predstavnici radio-klubova koji izraze želju
i spremnost da svojim aktivnim učešćem doprinesu daljem procesu kada je u pitanju usvajanje novog Pravilnika o
radioamaterskim komuniacijama.
U skladu sa članom 43. Statuta, Radnoj grupi bi mandat istekao po okončanju ovog procesa, a u skladu sa članom
44. Statuta, Radna grupa izvještaj o svom radu podnosi Upravnom odboru.
 
7. Formiranje Radne grupe za donošenje Pravilnika o članarinama MARP-a  
Na osnovu Odluke Skupštine broj 12-2204/18 naloženo Upravnom odboru MARP-a osmisli adekvatan model
finansiranja udruženja odnosno uspostavljanja modela plaćanja članarine, 
Kako bi ovaj posao obavili na što efikasniji način, predlažem formiranje posebne Radne grupe koja će sačiniti
potreban izvještaj i pripremiti prijedlog Pravilnika o članarinama kao i njegovo usklađivanje sa važećim Statutom.
Smatram da je za početak najbolje da članovi ove Radne grupe budu zapravo svi članovi Upravnog i Nadzornog
odbora te da u rad po potrebi uključe bilo koga za koga smatraju da može da pomogne donošenje prijedloga
potrebnih akata.
U sklopu ovog procesa, Radna grupa treba da sačini detaljan izvještaj na osnovu datih prijedloga, direktnog
razgovora sa predstavnicima radio-klubova članica, kao i pojedinačnih članova MARP-a.
Imajući u vidu da je ovo proces koji nije moguće sprovesti unutar same sjednice Upravnog odbora, smatram za
shodnim da to bude učinjeno kroz formiranje Radne grupe kako bi šira grupa radioamatera mogla da učestvuje u
donošenju što boljeg i prihvatljivijeg Pravilnika o članarinama kako bi se obezbjedilo dalje finansiranje funkcionisanja
udruženja.
 
8. Formiranje Radne grupe za komunikacije u hitnim situacijama - Radio mreža
za opasnost (RMZO)   
Više od šest mjeseci traju pripremne radnje za formiranje sekcije unutar MARPa koja bi se bavila komunikacijama u
hitnim situacijama odnosno Radio mrežom za opasnost.
Imajući u vidu da je ovakvo organizovanje radioamatera snažno podržano od strane zvaničnih državnih i lokalnih
institucija, formiranjem posebne Radne grupe unutar MARPa čije bi djelovanje bilo bavljenje ovim radioamaterskim
aktivnostima je najbolji put za pravilno organizovanje i integrisanje radioamatera kao specijalističke službe zadužene
za komunikacije u hitnim situacijama.
Kao neko ko je direktno uključen u sve ove aktivnosti, predlažem formiranje Radne grupe "Radio mreža za opasnost"
koja bi okupila sve radioamatere koji dobrovoljno žele da učestvuju u njenom radu i da budu na usluzi sa svojim
znanjem i svojom opremom ukoliko se za to ukaže potreba, a potom i u saradnji sa zvaničnim službama vršila
adekvatne obuke, vježbe, širenje infrastrukture i sve ostale preventivne radnje po pitanju obezbjeđivanja pouzdane
komunikacije u hitnim situacijama.
Primarni cilj ove grupe bio bi upravo vođenje precizne evidencije radioamatera koji učestvuju u radu Radne grupe kao
i njihove opreme koja može poslužiti u hitnim situacijama.
Radna grupa treba da donese svoj Pravilnik kao i sva potrebna Uputstva radi što boljeg i kvalitetnijeg funkcionisanja,
a radi pokrivanja svih administrativnih i drugih troškova kao i obezbjeđivanje potrebne opreme, treba ostaviti
mogućnost da se za učešće u radu ove Radne grupe može odrediti i simbolična članarina.
Predlažem sebe (Tomašević Marko 4O9TTT) za rukovodioca ove Radne grupe, a da mi u daljem radu i donošenju
potrebnih Pravilnika i Uputstava, u funkciji zamjenika, pomaže Tušup Dejan 4O6DTM kao neko ko već duže vrijeme i
profensionalno sarađuje sa Službom zaštite i spašavanja.
Takođe, predlažem da učešće u radu Radne grupe, odnosno da njeni članovi, mogu biti i radioamateri iz Crne Gore
koji nisu članovi MARPa a žele da daju svoj doprinos ovoj humanitarnoj aktivnosti radioamatera.
Radna grupa "Radio mreža za opasnost" ujedno bi bila i nacionalno koordinaciono tijelo za komunikacije u hitnim
situacijama i kao takvo bi apliciralo za učešće u radu međunarodne radne grupe pri IARU sa kojom je već ostvaren
inicijalni kontakt krajem prošle godine.
Sve pravne poslove u smislu potpisivanja memoranduma o saradnji, ugovora i sl. a koji se tiču Radne grupe RMZO,
vršio bi Predsjednik u ime MARPa, a uz prethodnu saglasnost Upravnog odbora.
Prijedlog je da se Radna grupa formira na neodređeno vrijeme te da o donesenom Pravilniku kao i svojem ostalom
radu redovno obavještava Upravni odbor. 
Iako je ovo samo ukratko opisano sve ono što je planirano da ova Radna grupa obavlja, mislim da je svakako prvi
korak njeno zvanično formiranje kako bi dalji predviđeni koraci mogli da se odvijaju onako kako je i predviđeno i kako
sami radioamateri koji bi uzeli učešće u radu ove Radne grupe žele.
 
 
Pozivam sve članove Upravnog odbora da se u skladu sa članom 3. Poslovnika o održavanju elektronake sjednice
izjasne po ovim prijedlozima tako što će za svaku od tačaka dnevnog reda, osim rednog broja, jasno navesti "ZA" ili
"PROTIV", bez obaveze da obrazlažu svoje izjašnjenje.
 
Takođe, ostavljam mogućnost da bilo ko može predložiti dopunu datih prijedloga kako bi donešene Odluke bile što
preciznije definisane pa vas ujedno i pozivam da ukoliko smatrate za potrebnim, date svoj doprinos ovim prijedlozima.
 
Unaprijed hvala.
 
Srdačan pozdrav,
Tomašević Marko
Predsjednik UO



 
[Quoted text hidden]

4O3A Signature <4o3a.ranko@gmail.com> 20 June 2018 at 00:17
To: MARP NVO <info@marp.org.me>
Cc: Andrija Radman, Zeljko Grebovic 4O3Z <1adc@t-com.me>, "Jurica A. Zarkovic" <juricaz@t-com.me>, Marko
Sekulovic <marko.sekulovic.cg@gmail.com>, Luka Vulić <llvulic@gmail.com>, Đurica Krnić <djurokrnic@gmail.com>,
Marko Tomasevic <marko@tomasevic.me>

Pozdrav,
 
Da ne ponavljam receno, za sve predloge od 1 do 8 sam saglasan i nemam dodatnih komentara.
 
Cestitke na dobro pripremljenom materijalu
 
73
4O3A
[Quoted text hidden]

Andrija Radman 20 June 2018 at 01:14
To: 4O3A Signature <4o3a.ranko@gmail.com>
Cc: MARP NVO <info@marp.org.me>, Zeljko Grebovic 4O3Z <1adc@t-com.me>, "Jurica A. Zarkovic" <juricaz@t-
com.me>, Marko Sekulovic <marko.sekulovic.cg@gmail.com>, Luka Vulić <llvulic@gmail.com>, Đurica Krnić
<djurokrnic@gmail.com>, Marko Tomasevic <marko@tomasevic.me>

Marko, takođe čestitke na odlično pripremljenom materijalu.
Saglasan po svima točkama dnevnog reda i glasam po tačkama dnevnog reda:
1. ZA
2. ZA
3. ZA
4. ZA
5. ZA
6. ZA
7. ZA
8. ZA
 
‘73
4O1AR 
 
Andrija Radman
[Quoted text hidden]

Zeljko Grebovic (4O3Z) <1adc@t-com.me> 20 June 2018 at 08:02
To: Andrija Radman, 4O3A Signature <4o3a.ranko@gmail.com>
Cc: MARP NVO <info@marp.org.me>, "Jurica A. Zarkovic" <juricaz@t-com.me>, Marko Sekulovic
<marko.sekulovic.cg@gmail.com>, Luka Vulić <llvulic@gmail.com>, Đurica Krnić <djurokrnic@gmail.com>, Marko
Tomasevic <marko@tomasevic.me>

Marko, i ja se prodruzujem Andrijinoj ocjeni kvaliteta pripremljenog materijala i od mene sve čestitke!
 
1. ZA
2. ZA
3. ZA
4. ZA
5. ZA
6. ZA
7. ZA
8. ZA
 
 
Komentar:
 
Smatram sve prijedloge kvalitetnim i glasam za svaki s tim što ću smao kratko prokomentarisati prijedlog BR.8.
Svjesni smo svi da je ovo vrlo ozbiljna materija koja zahtijeva veliko odricanje, odgovornost, spremnost, opremljenost,
iskustvo...itd.
Osim ovoga, valjan RMZO zahtijeva ozbiljnu i finansijsku i infrastrukturnu potporu.Dalje, nesporna je naša i humana i
nesebična



i namjera i podrška, koja se uostalom odmah i u našim prvim inicijalnim aktovima odmah prepoznaje.Medjutim,
ovome moramo
prići sa posebnim senzibilitetom i moramo imati jasan, konkretan i odlučan stav i konkretno činjenje Ministarstva
odbrane u prvom redu a po ovom pitanju.
Ovo kažem iz mog (a čini mi se da ima još kolega sa sličnim iskustvom) ličnog višegodišnjeg iskustva.Osim formalnih
deklarativnih reakcija,
i ponekad nažalost i potpunog nerazumijevanja zvaničnih organa (gde bi zaista jedino EKIP pohvalio i našeg dragog
Andriju na nesebičnoj i nesvakidašnjoj
podršci) ništa konkretno i ozbiljno sa zvanične strane nisam primetio.Možda je ovo samo moj subjektivni utisak , što bi
bilo dobro ako je tako.
Mnogo toga bi na ovu temu komentarisao ali smatram da nije svrsishodno da vas sve zamaram maratonskim
komentarima pa bih zato u okviru ovoga
dodao, da od Ministarstva Odbrane očekujemo vrlo ozbiljnu zainteresovanost i kompletnu podršku za RMZO.Mislim
da mi nemožemo sami izfinansirati
do kraja kako treba sve ovo.Takodje, mislim da se ni sami radioamateri neće ugodno osjećati ako treba da se stave
na raspolaganje sa svom opremom
u datom trenutku ( takvom kakva jeste ali ugavnom uz mnogo odricanja) a u medjuvremenu da budu i zapostavljeni i
zaboravljeni i neshvaćeni.
Budući da RMZO, po meni a nemoram biti ja u pravu, nema ni svrhe ni smisla bez vrlo ozbiljnog učeća države,
moramo iskazati
Ministarstvu odbrane da očekivanje vrlo ozbiljne i konkretne podrške ovoj našoj aktivnosti.
Nebih za sada više da Vas opterećujem, jer se nadam da ću ostale kolege ovim inspirisati u konstruktivnom smislu,
da se uključe u diskusiju kako
bi ovaj segmant naše aktivnosti doveli na kvalitetan način na potreban nivo.
 
73,
Z  
[Quoted text hidden]

4O3A Signature <4o3a.ranko@gmail.com> 20 June 2018 at 08:34
To: Zeljko Grebovic 4O3Z <1adc@t-com.me>
Cc: Andrija Radman, info@marp.org.me, "Jurica A. Zarkovic" <juricaz@t-com.me>, Marko Sekulovic
<marko.sekulovic.cg@gmail.com>, Luka Vulić <llvulic@gmail.com>, Đurica Krnić <djurokrnic@gmail.com>, Marko
Tomasevic <marko@tomasevic.me>

Zeljko,
 
Ta pozicija je prvenstveno ugrozena negativnim djelovanjem grupe iz Saveza.
Dok traju ti pritisci i na nacin na koji se rade, ne vjerujem da ce neko sa formalnog nivoa biti spreman da sudi o tome
ko je u pravu a ko ne. Komfornije je drzati stanje Status Quo, sto cini mi se svi i rade. I razumljivo je.
Nes zadatak koji nema direktne veza sa RMZO, ali ima indirektne ne sve je da ogolimo ono sto rade, a za sto imamo
odluku Skupstine. To naravno treba uraditi vrlo promisljeno.
 
73
Ranko
[Quoted text hidden]

Marko Tomašević <marko@tomasevic.me> 20 June 2018 at 09:04
To: Andrija Radman, 4O3A Signature <4o3a.ranko@gmail.com>, Zeljko Grebovic 4O3Z <1adc@t-com.me>, "Jurica A.
Zarkovic" <juricaz@t-com.me>, Marko Sekulovic <marko.sekulovic.cg@gmail.com>, Luka Vulić <llvulic@gmail.com>,
Đurica Krnić <djurokrnic@gmail.com>
Cc: MARP NVO <info@marp.org.me>

Pozdrav svima,
 
Bez želje da utičem na bilo čiji ishod glasanja, samo ću se kratko nadovezati na Željkov komentar.
 
Priča vezana za RMZO je prilično dobro lokalno podržana od strane Službe zaštite i spašavanja Herceg Novi prije
svega na osnovu prošlogodišnjih aktivnosti MARP-a i lokalnih radioamatera, i ono što je realnost je da će cijela ova
priča nažalost početi prvo kao lokalni projekat sa ciljem da po istoj matrici bude implementiran i u drugim opštinama
gdje postoji obostrani interes radioamatera i zvaničnih službi. U lokalnu podršku spada kako adminsitrativna podrška,
zvanično uvrštanje radioamatera u aktivnosti koje se tiču civilna zaštite, tako i finansijska pomoć za opremanje i sl.
Sve to smo uspjeli postići - opet ponavljam - nažalost samo na lokalnom nivou ali sa željom da se to "kopira" gdje god
je moguće. Odnekle se mora krenuti i moramo imati makar neku organizaciju po ovom pitanju pa kakvu god, a veliki
trud je uložen do sada da ovo bude na što većem mogućem nivou imajući u vidu trenutne prilike.  Ima još mnogo toga
ali bih to ostavio za prvi detaljni izvještaj ove Radne grupe ukoliko njeno formiranje bude podržano.
 
Srdačan pozdrav,



Tomašević Marko
Predjednik UO
[Quoted text hidden]

Zeljko Grebovic (4O3Z) <1adc@t-com.me> 20 June 2018 at 09:33
To: 4O3A Signature <4o3a.ranko@gmail.com>
Cc: Andrija Radman, info@marp.org.me, "Jurica A. Zarkovic" <juricaz@t-com.me>, Marko Sekulovic
<marko.sekulovic.cg@gmail.com>, Luka Vulić <llvulic@gmail.com>, Đurica Krnić <djurokrnic@gmail.com>, Marko
Tomasevic <marko@tomasevic.me>

Ranko,
Da ne širim dalju diskusiju, u potpunosti se slažem i sa tobom i sa Markom.
Hteo sam to da napomenem, što se Saveza tiče, ali sam hteo da izbjegnem subjektivne utiske,
da se nebi izveo pogrešan zaključak.Drago mi je da smo prepoznali smjer djelovanja i cilj.
Da ne opterećujem i širim diskusiju i posebno odgovorim Marku, reći ću u ovom pisanju.
 
Marko,
svakako da treba da dodje do formiranja grupe, to mislim da ne treba da ispustimo zbog budućnosti.
Tvoj predlog mi se čini u ovom trenutku i najboljim rješenjem za dalji nastup.Vaše do sad sjajne rezultate
na lokalnom nivou podržati i proširiti kako si predložio.U potpunosti se slažem da taj model bude vodilja
budućim koracima.Dobro je što smo kratkom diskusijom prepoznali šta i kako dalje po pitanju razvoja ovog segmenta.
Upravo zbog toga, valjanog prepoznavanja smera, skrenem pažnju da moj subjektivni utisak kako nas subjektivni
utisci
nebi naveli na bespotrebne greške i zaključke.
 
73,
Z
[Quoted text hidden]

Luka Vulić <llvulic@gmail.com> 20 June 2018 at 09:58
To: "Zeljko Grebovic (4O3Z)" <1adc@t-com.me>
Cc: 4O3A Signature <4o3a.ranko@gmail.com>, Andrija Radman, info@marp.org.me, "Jurica A. Zarkovic" <juricaz@t-
com.me>, Marko Sekulovic <marko.sekulovic.cg@gmail.com>, Đurica Krnić <djurokrnic@gmail.com>, Marko Tomasevic
<marko@tomasevic.me>

Pozdrav svima 
 
1. ZA 
Hvala svima na ukazanom povjerenju, nadam se da vas neću iznevjeriti
2. Za 
3. Za 
4. Za 
5. Za 
6. Za
7. Za, smatram da ovaj pravilnik treba što je moguće prije donijeti. 
8.Za
 
 
Luka Vulić
[Quoted text hidden]

Marko 4O9VIP <marko.sekulovic.cg@gmail.com> 20 June 2018 at 19:26
To: Luka Vulić <llvulic@gmail.com>
Cc: "Zeljko Grebovic (4O3Z)" <1adc@t-com.me>, 4O3A Signature <4o3a.ranko@gmail.com>, Andrija Radman, MARP
NVO <info@marp.org.me>, "Jurica A. Zarkovic" <juricaz@t-com.me>, Đurica Krnić <djurokrnic@gmail.com>, Marko
Tomasevic <marko@tomasevic.me>

za! 
 
[Quoted text hidden]

Marko Tomašević <marko@tomasevic.me> 21 June 2018 at 08:50
To: Andrija Radman, 4O3A Signature <4o3a.ranko@gmail.com>, Zeljko Grebovic 4O3Z <1adc@t-com.me>, "Jurica A.
Zarkovic" <juricaz@t-com.me>, Marko Sekulovic <marko.sekulovic.cg@gmail.com>, Đurica Krnić
<djurokrnic@gmail.com>
Cc: MARP NVO <info@marp.org.me>



Evo i ja da glasam:
 
1. ZA
2. ZA 
3. ZA
4. ZA
5. ZA
6. ZA
7. ZA
8. ZA 
 
Čekamo još Juricu pa da zaključim rad ove sjednice.
 
Hvala svima,
Marko T.
[Quoted text hidden]

Jurica A. Žarković <juricaz@t-com.me> 21 June 2018 at 17:50
To: MARP NVO <info@marp.org.me>, Andrija Radman, Ranko Boca <4o3a.ranko@gmail.com>, Zeljko Grebovic 4O3Z
<1adc@t-com.me>, Marko Sekulovic <marko.sekulovic.cg@gmail.com>, Luka Vulić <llvulic@gmail.com>, Đurica Krnić
<djurokrnic@gmail.com>, Marko Tomasevic <marko@tomasevic.me>

Štovane kolege, 
 
Glasam: 
po tačkama dnevnog reda: 
 
1. ZA 
 
2. ZA 
 
3. ZA 
 
4. ZA 
 
5. ZA 
 
6. ZA 
 
7. ZA 
 
8. ZA 
 
Srdačno, 
 
J. Žarković 
 
 
 
Sent from my Huawei Mobile
 
 
-------- Original Message -------- 
Subject: Re: MARP: 1. sjednica Upravnog odbora 
From: MARP NVO  
[Quoted text hidden]

MARP NVO <info@marp.org.me> 21 June 2018 at 21:43
To: Marko Tomasevic <marko@tomasevic.me>, Andrija Radman, 4O3A Signature <4o3a.ranko@gmail.com>, Zeljko
Grebovic 4O3Z <1adc@t-com.me>, "Jurica A. Zarkovic" <juricaz@t-com.me>, Marko Sekulovic
<marko.sekulovic.cg@gmail.com>, Luka Vulić <llvulic@gmail.com>, Đurica Krnić <djurokrnic@gmail.com>

Poštovane kolege,
 



Konstatujem da su svi članovi upravnog odbora glasali i da je svih 8 prijedloga, odnosno tačaka dnevnog reda,
jednoglasno usvojeno pa su na osnovu njih donešene odgovarajuće Odluke i to:
- 01-2106/18   Imenovanje YOTA koordinatora Vulić Luke
- 02-2106/18   Imenovanje DXing koordinatora Đorđević Dragana
- 03-2106/18   Autorizovanje Vulić Luke
- 04-2106/18   Autorizovanje Đorđević Dragana
- 05-2106/18   Autorizovanje Boce Ranka
- 06-2106/18   Formiranje Radne grupe za Pravilnik o radioamaterskim komunikacijama
- 07-2106/18   Formiranje Radne grupe za donošenje Pravilnika o članarinama
- 08-2106/18   Formiranje Radne grupe „Radio mreža za opasnost Crne Gore“ RMZO
 
U skladu sa članom 9. Statuta i članom 4. Poslovnika o održavanju elektronske sjednice, Zapisnik kao i sve Odluke
donešene na ovoj sjednici, koje se nalaze u prilogu, biće objavljeni na zvaničnoj internet prezentaciji MARP-a zajedno
sa e-mail prepiskom ove elektronske sjednice.
 
Ovime zaključujem 1. sjednicu Upravnog odbora i koristim priliku da se svima još jednom zahvalim na učešću u radu.
 
Srdačan pozdrav,
Tomašević Marko
Predsjednik UO
[Quoted text hidden]
 
9 attachments

01 - Odluka o imenovanju YOTA koordinatora.pdf 
149K

02 - Odluka o imenovanju DXing koordinatora.pdf 
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03 - Odluka o autorizovanju Vulic Luke.pdf 
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04 - Odluka o autorizovanju Djordjevic Dragan.pdf 
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08 - Odluka o formiranju Radne grupe Radio mreza za opasnost Crne Gore.pdf 
144K
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156K
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